
Subject Area Team Digital Design 

26 oktober 2021 kl. 08.30 - 10.00 i 2A08 

 

Deltagere: 

Laurens Boer (linjeleder KDDIT), Signe Yndigegn (VIP), 

Liv Schøtte Prøvel (BDDIT 1. år), David Rasmussen (BDDIT 1. år), Peter Stinus (BDDIT 2. år), Jens Hovgaard Jørgensen 

(BDDIT 3. år), Eva Hauch Fenger (BDDIT 3. år), Safra Martinussen (KDDIT 2. år) 

Lea Strandgaard-Mortensen (studievejleder), Rikke Budolfsen (uddannelseskoordinator),  

Afbud: Jörn Christiansson (linjeleder BDDIT), Thomas Flodgaard Kaufmanas (BDDIT 3. år), Emilie Louise Pedersen 

(KDDIT 1. år), 

 

Agenda  

Opdateret 11 november 2021 

1. Velkomst til nye medlemmer og kort oprids af SAT medlemmer og SATs virke 

 

2. Godkendelse af dagsorden  

• Dagsorden godkendt 

 

3. Godkendelse af referat (se bilag i mappe) 

• Referat godkendt 

 

4. Nyt fra Studienævnet (Signe/Thomas) 

• BoS efterspørger input vedr. take-home udgave af A – written exam on premises (aka skr. stedprøve) 

i. Blandet feedback.  

ii. Take home – mulighed for snyd, skal man have computeren åben for ITU? At være 

tilgængelig ved telefon og laptop for snydcheck 1-2 timer efter eksamen er en stressfaktor. 

Det føltes som om man skulle til mundtligt forsvar af opgavebesvarelsen oveni.  

iii. Alle har samme vilkår ved tilstedeværelse. Men der er mere fleksibilitet når man sidder 

hjemme (toilet, kaffe).  

iv. Kommunikation undervejs ifm. Evt. Fejl eller uklarheder i opgaveformuleringen er bedre 

ved fysisk tilstedeværelse. Når man sidder hjemme bliver man nødt til at have 

kommunikationsplatforme (learnIT, email) åbne for at blive informeret om evt fejl.    

v. Det kan være godt at eksperimentere, så længe der bliver fulgt op på outcome på ordentlig 

(kvalitativ) vis samt at SAP står ved muligheden for at studerende, der ønsker det, stadig kan 

møde op fysisk. Og så skal vi også huske at det er utrolig få prøver (2?) på DDIT der er 

stedprøver 

 

5. Nyt fra uddannelser – studerende 

• Undren ift. ITU’s prioritering af midler brugt på studiestart.  

i. Hvad er midlerne fra studiestart 2020 brugt på? Hvorfor er der ikke lavet noget for 2. 

årgang? 3. semester BDDIT og KDDIT føler sig snydt for introfest.  

ii. 2020 studiestart blev faktisk dyrere end budgeteret fordi der skulle ændres noget hele tiden 

ift ændrede restriktioner. Introfrest 2021 gik også over budget 

iii. Trivselspenge søges hos Rikke/Lea.  

iv. Der plejer at være en årsfest for alle. Det vil vi gerne have indført igen. 

• Drøftelse af ‘akademisk kvarter’ 



i. Undervisning skal stoppe 10min før tid. Men det fungerer ikke. Det skal kommunikeres 

bedre. Der går tid fra øvelserne, som ikke kan starte til tiden hvis undervisning går til kl. hel.  

ii. Vi beder SAP / Mette Holm om at det bliver kommunikeret bedre ud. Laurens/Signe/Jörn 

reminder underviserne. Studerende må gerne tage fat i deres undervisere.  

• Intro til programmering: Hårdt skifte fra Martin til Troels. Rikke følger op.  

 

6. Nyt fra uddannelser – VIP og ITU  

• Danmarks Studieundersøgelse går I luften snart og håber at SAT vil hjælpe med at promovere I jeres 

uddannelsesnetværk.  

 

7. Status - igangværende initiativer og projekter 

• DDIT Komité 

i. 2 aktive medlemmer fra hver årgang, og et godt bagland med ekstra hænder.  

ii. Der er sat et Teams op – ellers kontakt Peter 

iii. Tilføjet 16. November: Komiteen er navngivet DAK 

 

• Design Lab 

i. Pinger mellem Laurens og Eva og til DoE. Novo Nordisk er evt. inde over som sponsor.  

 

8. Evt. 

• Implementering af DoE’s BEWISE strategi  

i. Overordnet et godt sted at starte. Der er noget på bordet men det skal gøres 

handlingsorienteret. Mangler studerendes perspektiv.  

ii. ”Digital Tools” mangler i læringsmiljø-delen i sektionen Support: “A prerequisite is that our 

physical working environment supports this in terms of adequate space for group activities, 

exercises, Wi-Fi, lownoise, proper light and heating conditions, etc.”  

iii. Punktet sættes på til næste møde.  

 


